
" 

INTERPELACJAIIAPYTANIEi1 

R a d n y Grzegorz Mateja 
(imię i nazwisko) 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn Koźle 

w dniu03.07.2017r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

J 

l. Jakie koszty poniosła Gmina Kędzierzyn-Koźle w związku z budową bezobsługowych 

wypożyczalni rowerów na terenie miasta? 

2. Jakie koszty poniosła Gmina Kędzierzyn-Koźle do chwili obecnej a także poniesienie 

jakich kosztów przewiduje się, w związku z obsługą/eksploatacją bezobsługowych 

wypożyczalni rowerów na terenie miasta? 

3. Jakiej wysokości są wpływy z wypożyczania rowerów w opi~anych powyżej 

wypożyczalniach i do kogo wpływy te trafiają? 

4. Czy zdarzają się przypadki kradzieży lub dewastacji mienia (na przykład kradzieże 

rowerów) a także czy gmina ponosi jakakolwiek odpowiedzialność finansowa w 

przypadku dewastacji Czy zaginięcia sprzętu? 

5. Jaka jest popularność w/w wypożyczalni (ile razy wypożyczono roweru do chwili 

obecnej i w jakie dni najczęściej)? 
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